
                                             Zápis 
          16. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Libuň 
                   konaného ve středu 14.4. 2021  

                                             v sokolovně v Libuni 

 
 

Starosta zahájil veřejné zasedání uvítáním přítomných. 

Přítomní: M. Daňo, R. Kozáková, J. Burda, P. Veselý, O. Fiala 

Nepřítomni: H. Červová, R. Zrnečková– omluveny 

ZO usnášení schopné. 

Zvoleni: 

ověřovatelé zápisu – P. Veselý, O. Fiala 

zapisovatel – L. Vránová 

návrhová komise – J. Burda, R. Kozáková 

Hlasování veřejné, o každém bodě zvlášť. 

 

Program: 

 

1. Úvod – aktuálně v obci 
2. Kontrola usnesení 15.veřejného zasedání ze dne 17.2.2021 
3. Zpráva o hospodaření 
4. Rozpočtové opatření č.2/2021 
5. Žádost pokračování podpory Linky bezpečí, z.s.  
6. Žádost poskytnutí dotace Obec Dětenice – provoz letního vlaku v roce 2021 
7. Smlouva pro umístění Z-BOXU se Zásilkovna, s.r.o. 
8. Delegace k účasti na valné hromadě VOS 
9. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2019791/VB/02 s ČEZ 

Distribuce 
10. Nájemní smlouva s Eliškou Mikulovou na pronájem nebytových prostor na č. p. 101 
11. Návrh na rozdělení zlepšeného hospodářského výsledku ZŠ Libuň za rok 2020 
12. Návrh odpisového plánu ZŠ Libuň za rok 2021 
13. Smlouva na vypracování PD pro stavební povolení „Splašková kanalizace a ČOV Libuň“ 
14. Diskuze  
15. Závěr  

 
 

Hlasování o programu: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

 

1. Aktuálně v obci: Obec přijala nového zaměstnance pana Michala Jelínka. Bylo 

přemístěno hnízdo na tříděný odpad a box na textil od školy za telefonní ústřednu. Byl 

zrekonstruován křížek na Svatém Petru. Byl zakoupen zahradní traktor a auto na dopravu 

dětí a obědů. Objížďka na Březku přes Libunec potrvá až do začátku června. 

 

 



2. Kontrola usnesení 15.veřejného zasedání ze dne 17.2.2021: 

 

 Rozpočtová opatření č.10/2020 a 1/2021 byla zveřejněna na úřední a elektronické 

desce.  

 Zahradní traktor Starjet s výsuvným košem byl zakoupen. 

 Nájemní smlouva s Gradací byla na umístění telekomunikačního zařízení na 

budovu ZŠ byla podepsána. 

 Dohoda o výběru poplatků a předávání dokladů s firmou Severočeské komunální 

služby Jablonec n. Nisou podepsána. 

 Dohoda o ukončení nájemní smlouvy se Státním pozemkovým úřadem 

podepsána. 

 Kupní smlouva s PILC REALIY s.r.o. Jablonec nad Nisou uzavřena. Pozemek 

prodán. 

 Kupní smlouva na prodej čekárny Březka připravena k podpisu. 

 Dodávkový automobil Ford Turneo Custom zakoupen.  

 OZV č.1/2021 o místním poplatku z pobytu zveřejněna a odeslána na 

Ministerstvo vnitra. 

 

3. Zpráva o hospodaření obce 1-3/2021 

 

Příjmy:    celkem -       3.464.225,30 
z toho:  daňové příjmy -   2.597.691,20 
poplatky -                 511.790,00 

  neinvest. transf. st. rozp. –          45.875,01 
  inv.transfery -                           0  
               ostatní příjmy -             308.869,09 
 

Výdaje:  celkem -    2.749.278,10 
 
Stav na bankovních účtech k 31.10.2020 -    7.100.593,55 
Stav na úvěrových účtech: škola -             6.889.062,27  

 
4. Rozpočtové opatření číslo 2/2021na straně výdajů přesahující pravomoc starosty je: 

Platy zaměstnanců – 355.000 Kč 
Přesun v rámci paragrafu „komunální služby a územní rozvoj“ - 150.000 Kč 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

5. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s. a poskytnutí finančního příspěvku ve 
výši 3.000,- Kč na provoz dětské krizové linky. 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

6. Žádost o poskytnutí dotace ve výši 4.000,- Kč Obci Dětenice na provoz letního vlaku 
v roce 2021 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 



7. Návrh smlouvy pro umístění Z-BOXU se Zásilkovna, s.r.o. 
  

 Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

 

8. Delegování k účasti na valné hromadě VOS Jičín. Navrhuji starostu obce a jako 
náhradníka místostarostku obce. 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

 

9. Návrh smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2019791/VB/02 
s ČEZ Distribuce z důvodu uložení elektrické přípojky k novostavbě RD Milan Šidlo. 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

10. Nájemní smlouva s Eliškou Mikulovou na pronájem nebytových prostor na p.č. 101 za 
365,- Kč/m2/rok (stejné se č.p. 101) což je při 16,44m m2, 500,- Kč/měsíc. 

  
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

11. Návrh na rozdělení zlepšeného hospodářského výsledku ZŠ Libuň ve výši 75.149,49 Kč 
za rok 2020 ponechat v rezervním fondu ZŠ. 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

12. Schválení návrhu odpisového plánu ZŠ Libuň na „Zahradní altán“ pro rok 2021 ve výši 
10.000,- Kč. 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

13. Návrh smlouvy na vypracování kompletní PD pro vydání stavebního povolení a 
zajištění inženýrské činnosti k vydání stavebního povolení akce: „Splašková kanalizace a 
ČOV Libuň“ v ceně 648.000,- Kč bez DPH s firmou Multiagua, s.r.o. HK. 

 
Hlasování: pro – 5, proti - 0, zdržel se – 0. 

14. Diskuze  
  

 Pan J. Kracík zahajuje diskuzi dotazem, zda bude nový zaměstnanec sekat obecní 

pozemky v Jivanech. Upozorňuje, že je nyní sekal sám společně s SDH Jivany a to na 

vlastní náklady.  

 Pan starosta odpovídá, že se letos ukáže, kolik toho bude nový zaměstnanec schopný sám 

posekat, ale že by se případně nebránil spolupráci s hasiči na údržbu zeleně v Jivanech za 

finanční odměnu. 

 Pan J. Kracík odpovídá, že se zeptá členů SDH Jivany. 

 Paní J. Burdová nejprve chválí nový křížek u Sv. Petra. Následně se dotazuje, zda bude 

obec do budoucna řešit parkovací místa v obci. Upřesňuje – špatné parkování před 

obchodem COOP, stání na chodníku u č.p. 24 a před č.p. 53 (bývalý Kozákův hotel). 



 Pan starosta společně s p. Burdou odpovídá, že s parkováním je problém všude, nic 

méně parkování na chodníku se bude řešit. 

 Pan J. Kracík se dotazuje, zda by bylo možné dát do Jivan v ulici k hasičárně dopravní 

značku Pozor děti, neboť zde projíždějí auta vysokou rychlostí. 

 Pan starosta odpovídá, že je to na zvážení, ale bohužel dopravní značka moc nepomůže. 

 

 

15. Závěr – Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly 
návrhové komisi doručeny žádné návrhy na změny, nebo úpravy přijatých usnesení. 

 

 

 

Ukončeno: 18:20 hod. 

 

Zapsala: L. Vránová 

 

Ověřovatelé zápisu:     P. Veselý…………………………………………… 

 

 O. Fiala…………………………………………….. 

 
 
 
 

 
 


